
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült:  Hajdúszoboszló Város Önkormányzata Képviselő-
testületének 2008. május 15-én 14.00 órakor kezdődött  nyilvános 
üléséről.   
 

Jelen vannak:  Dr. Sóvágó László polgármester, Dr. Papp Jenő 
alpolgármester, Kocsis Róbert, Váradi Ferenc, 
Majoros Petronella, Vágó Zsolt, Nagy Bálint, 
Harsányi István, Örvendi László, Erdei Gyula, 
Szandai Kázmér, Dr. Rácz Tiborné, Máté Lajos, 
Tarcsi András, Marosi György Csongor, Kanizsay 
Béla, Radácsi Gusztáv, Dede Ernő képviselők, Dr. 
Vincze Ferenc jegyző, Farkasné dr. Ungvári Ilona 
aljegyző, Nagyné dr. Kézi Éva egészségügyi, 
szociális irodavezető, Szilágyiné Pál Gyöngyi 
irodavezető-főmérnök, Lőrincz László irodavezető-
főkönyvelő, Bárdos Ilona irodavezető-helyettes, 
Varga Imre oktatási, művelődési, sport iroda-vezető, 
Gubányi István technikus, Molnár Viktória 
jegyzőkönyv-vezető és érdeklődő állampolgárok.  

 
Dr. Sóvágó László: Köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy 
a testület határozatképes.  
 
Lőrincz László: Kéri, hogy az ülés előtt kiosztott anyagot zárt ülésen 
tárgyalja a képviselő-testület.  
 
A képviselő-testület Váradi Ferenc képviselő úr Bocskai Filmszínházra 
vonatkozó egyéni képviselői indítványának napirendre vételével 13 igen 
(Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. Rácz Tiborné, Nagy Bálint, 
Máté Lajos, Marosi György Csongor, Örvendi László, Váradi Ferenc, 
Harsányi István, Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Erdei 
Gyula), 1 nem (Kanizsay Béla) szavazat és 4 tartózkodás (Radácsi 
Gusztáv, Dr. Papp Jenő, Dede Ernő, Dr. Sóvágó László) mellett 
egyetértett; a TIGÁZ-zal ingatlanügyekben folytatott tárgyalásokról 
szóló előterjesztés napirendre vételével 17 igen (Kocsis Róbert, 
Majoros Petronella, Dr. Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi 
Gusztáv, Kanizsay Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, 
Harsányi István, Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi 
György Csongor, Dede Ernő, Dr. Papp Jenő) szavazat és 1 tartózkodás 
(Dr. Sóvágó László) mellett egyetértett; Lőrincz László javaslatával, 
mely szerint a kiosztott anyag zárt ülésen legyen megtárgyalva, 18 igen 
szavazat (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. Rácz Tiborné, Nagy 
Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay Béla, Erdei Gyula, 
Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, Szandai Kázmér, Vágó 
Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, Dede Ernő, Dr. Papp 
Jenő, Dr. Sóvágó László), tartózkodás és ellenszavazat nélkül 
egyetértett; a testület 18 igen szavazat (Kocsis Róbert, Majoros 
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Petronella, Dr. Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi 
Gusztáv, Kanizsay Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, 
Harsányi István, Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi 
György Csongor, Dede Ernő, Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László), 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül az alábbi napirendeket fogadta el:  
 

Napirendek:  
 
1.) Előterjesztés a gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok átfogó   
      értékeléséről 
      Előadó: aljegyző 
                   intézmények vezetői 
                   gyámhivatal vezetője 
 
2.) Előterjesztés vagyonügyekben: 
     a.) a Mátyás király sétány 4-6. .szám alatti ingatlan villamos energia   
     ellátására, 
     b.) Kálvin tér 5. szám alatti ingatlan értékesítésére, 
     c.) a 9421 hrsz-ú zártkerti ingatlan értékesítésére 
     Előadó: irodavezető-főkönyvelő 
 
3.) Előterjesztés a Hajdúszoboszló, Hőforrás út 3. szám alatti bérlők   
     elhelyezésére 
     Előadó: VGZrt. vezérigazgatója 
 
4.) Előterjesztés a Bocskai István Szakképző Iskola Minőségirányítási  
      Programjának jóváhagyására 
     Előadó: oktatási, művelődési, sport iroda vezetője 
 
5.) Előterjesztés nevelési-oktatási intézmények alapító okiratának  
     módosításáról 
     Előadó: oktatási, művelődési, sport iroda vezetője 
 
6.) Előterjesztés Hajdúszoboszló város önkormányzata 2007. évi  
      közbeszerzéseire vonatkozó éves statisztikai összegzésről 
     Előadó: polgármester 
 
7.) Előterjesztések a Hajdúszoboszlói Cigány Kisebbségi  
     Önkormányzattal kapcsolatosan: 
      a.) a HCKÖ működésének törvényességéről, 
      b.) a HCKÖ működési támogatás iránti kérelme  
      c.) a HCKÖ lakás felújítási támogatást kérő kezdeményezése 
      Előadó: jegyző 
 
8.) Előterjesztés térségi kerékpárút hálózattal kapcsolatosan 
     Előadó: irodavezető-főmérnök  
 
9.) Tájékoztató az általános iskolai beiratkozásról 
      Előadó: oktatási, művelődési, sport iroda vezetője 
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10.) Tájékoztatás két képviselő-testületi ülés közötti eseményekről 
        Előadó: polgármester 
 
11.) Válasz képviselői kérdésekre, interpellációkra: 
        a.) belterületi kerékpárút tervezéssel kapcsolatos kérdésre, 
        b.) Váradi Ferenc képviselő úr légi marketing elszámolásával   
        kapcsolatos kérdésére, 
        c.) Szandai Kázmér képviselő úr tüdőszűréssel kapcsolatos  
        kérdésére, 
        d.) kullancs elleni védekezéssel kapcsolatos interpellációra, 
        e.) köztéri pad áthelyezésével kapcsolatos interpellációra,  
        f.) Vágó Zsolt képviselő úr interpellációjára, 
        Előadó: jegyző 
                     irodavezető-főmérnök 
 
12.) Váradi Ferenc képviselő úr Bocskai Filmszínházra vonatkozó    
        indítványa 
       Előadó: jegyző 
 
Kérdések, interpellációk, bejelentések 
 
Zárt ülésen: 
 
 
1.) Előterjesztés lakásfenntartási támogatás ügyében benyújtott  
      fellebbezések elbírálására 
     Előadó: egészségügyi, szociális iroda vezetője 
 
2.) Előterjesztés fedett élményfürdő beruházásának megvalósításával   
     kapcsolatosan  
     Előadó: irodavezető-főkönyvelő  
       vezérigazgató  
 
3.) Előterjesztés a TIGÁZ-zal ingatlanügyekben folytatott tárgyalásokról  
     Előadó: jegyző  
                  alpolgármester  
 

Első napirend:  

 
Dr. Rácz Tiborné: Az egészségügyi, szociális bizottság megtárgyalta 
az előterjesztést és elfogadásra javasolja. Az előterjesztés tartalmazza 
azokat a hiányosságokat, amelyek a fenntartó részéről eddig is 
megvoltak. Lépéseket kell tenni annak érdekében, hogy a 
többgyermekes szülők előnyben részesüljenek munkavállalás 
szempontjából. Kevés iskola veszi igénybe a gyermekvédelmi szolgálat 
segítségét.   
 
Váradi Ferenc: Kérdést tett fel, melyre Zabos Péterné, a Szociális 
Szolgáltató Központ vezetője válaszolt.  
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Erdei Gyula: Hiányolta, hogy az oktatási bizottság nem tárgyalta ezt az 
anyagot, hiszen a beszámoló nagy része az iskolás korú gyermekekről 
szól. A szabadidő-programok száma nagyon kevés az iskolákban. Az 
ifjúságvédelem jól működik. Jó az együttműködés az intézmények 
között. Elfogadásra javasolja a beszámolót.  
 
Szandai Kázmér: Szoros és konstruktív a kapcsolat az intézmények és 
a Szociális Szolgáltató Központ között. Sajnos egyre több azon 
gyermekek száma, akik hátrányos helyzetűek vagy veszélyeztetettek. 
Az intézmények mindent megtesznek, hogy segítsenek ezeken a 
gyermekeken, családokon.  
 
A képviselő-testület 18 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) szavazat mellett, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta az előterjesztést és a 
következő határozatot hozta:  
 
 108/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat  
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 
XXXI. Törvény 96. §. (6) bekezdése alapján a helyi önkormányzat 
gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatai ellátásáról szóló 2007. 
évre vonatkozó beszámolóját elfogadja.  
 
Határidő: folyamatos, illetve 2008. május 31.  
Felelős: jegyző  

 
 

Második napirend:  

 

A,  
 
Harsányi István: A városfejlesztési, műszaki bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést, egyhangúlag támogatta, viszont a konkrét helyszínnel 
nem értett egyet a bizottság. Ezen a területen igen sok a gyalogos, 
ezek a szellőzőrácsok, amelyek szükségesek a transzformátor 
működéséhez, akadályozhatják a közlekedést. A bizottság kéri, hogy 
keressen másik helyszínt a kérelmező.  
 
Szandai Kázmér: A pénzügyi, gazdasági bizottság is megtárgyalta az 
előterjesztést, egyhangúlag támogatta a transzformátor-állomás 
megépítését, a helyszínt viszont nem támogatta. Módosító javaslatként 
másik helyszín kijelölését kéri a bizottság.  
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Lőrincz László: Ha a képviselő-testület azt az alternatívát fogadja el, 
hogy legyen új helyszín kijelölve, akkor levelet írnak a beruházónak, 
üzemeltetőnek és a tervező keresni fog egy új helyszínt.  
 
Váradi Ferenc: Javasolja a buszpályaudvar szélét új helyszínként. 
Felvette a kapcsolatot a tervezővel és a beruházóval. Az épület elé 
terveznek berakni egy nagy energia-igényű transzformátort. A tervező 
elmondta, hogy jelenleg nem tudják a buszpályaudvar előtti területet 
igénybe venni, mert az a Vagyonügynökség tulajdonában van, ők 
adhatnak erre engedélyt, de felvették a kapcsolatot az illetékesekkel. A 
Volán területén körülbelül 10 millió Ft-tal kerülne kevesebbe a 
transzformátor megépítése.  
 
A képviselő-testület azt a javaslatot, hogy jelöljenek ki új helyszínt, 15 
igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Nagy Bálint, Máté Lajos, 
Radácsi Gusztáv, Kanizsay Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi 
Ferenc, Harsányi István, Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő) szavazat és 3 tartózkodás (Dr. Rácz 
Tiborné, Marosi György Csongor, Dr. Sóvágó László) mellett elfogadta 
és a következő határozatot hozta:  
 
 109/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 

 
Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Mátyás király sétány 4/b szám alatti ingatlan villamos-energia 
ellátáshoz szükséges transzformátor-állomás elhelyezésével 
egyetért, de csak új helyszínen, amelynek meghatározását kéri a 
kérelmezőtől. Ennek megtörténte után a tulajdonosi hozzájárulás 
megadásának kérését újra tárgyalja.  
 
Határidő: 2008. május 31., illetve folyamatos  
Felelős:   jegyző  

 

B,  
 
Harsányi István: A városfejlesztési, műszaki bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és egyhangúlag elfogadta.  
 
Szandai Kázmér: A pénzügyi, gazdasági bizottság is megtárgyalta az 
előterjesztést és egyhangúlag támogatta. Forgalmi értéken történő 
értékesítést támogatja.  
 
A képviselő-testület 17 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Tarcsi András, Marosi György Csongor, Dede Ernő, 
Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) szavazat és 1 tartózkodás (Vágó 
Zsolt) mellett elfogadta az előterjesztést és a következő határozatot 
hozta:  
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 110/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat  
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
hozzájárul a Hajdúszoboszló, Kálvin tér 5. szám alatti, 2288 hrsz-ú 
ingatlan értékesítéséhez Dr. Úr Attila Bendegúz és a Terra-H Zrt. 
részére 26.850.000,-Ft + ÁFA eladási áron.  
Az ingatlan birtokbaadásának ideje a lakók kiköltözését követő 8 
napon belül, de legkésőbb 2008. december 31. 
Vevő a vételárat két egyenlő részletben fizeti meg eladó részére, 
az első részletet az adásvételi szerződés aláírásával egyidejűleg, 
a fennmaradó részt az ingatlan birtokbaadásakor. 
A befolyt bevétel terhére biztosítja az önkormányzat a két nagyobb 
lakásban élő család elhelyezését társasházi lakások vásárlásával. 
A harmadik lakásban élő bérlő az egyik üres önkormányzati 
lakásban kerül elhelyezésre, melynek felújítási költségét az 
önkormányzat az értékesítés bevételéből biztosítja. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
okiratok aláírására. 
 
Határidő: 2008. december 31. 
Felelős:   jegyző, VgZrt. vezérigazgatója 

C,  
 
Szandai Kázmér: A pénzügyi, gazdasági bizottság is megtárgyalta az 
előterjesztést és egyhangúlag támogatta. 
 
Örvendi László: A mezőgazdasági bizottság is megtárgyalta az 
előterjesztést és támogatta azt.  
 
A képviselő-testület 18 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) szavazat mellett, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta az előterjesztést és a 
következő határozatot hozta:  
 
 111/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
hozzájárul a hajdúszoboszlói 9421 hrsz-ú, 340 m2 nagyságú, 
beépítetlen terület megnevezésű ingatlan értékesítéséhez Nagy 
Jánosné (4200 Hajdúszoboszló, Csepűskert, Pl.: 142.) bruttó 
80.000,-Ft eladási áron. Vevő a vételárat három hónap alatt, 
három részletben fizeti meg az önkormányzat részére. 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: 2008. szeptember 30. 
Felelős: jegyző 
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Harmadik napirend:  

 
Harsányi István: A városfejlesztési, műszaki bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és egyhangúlag támogatta. Vezérigazgató úr javasolt egy 
módosítást: a 3. oldal (4) bekezdésében nem kettő, hanem három 
szociális bérlakása van a városnak.  
 
Dr. Rácz Tiborné: Az egészségügyi, szociális bizottság megtárgyalta 
az előterjesztést. Az a, és c, pontokat egyhangúlag támogatta. A b, 
ponttal kapcsolatosan kérdés merült fel a bizottságban. A d, pont pedig 
a következőkkel egészülne ki: „Az ingatlan értékesítését követően 
befolyt pénzösszeget az önkormányzat a szociális bérlakások 
számának növelésére használja fel.” 
 
Szandai Kázmér: A pénzügyi, gazdasági bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és egyhangúlag támogatta.  
 
A képviselő-testület Dr. Rácz Tiborné módosító javaslatát 10 igen 
(Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. Rácz Tiborné, Nagy Bálint, 
Radácsi Gusztáv, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Tarcsi András), 1 nem (Kanizsay Béla) szavazat és 7 
tartózkodás (Vágó Zsolt, Marosi György Csongor, Erdei Gyula, Dr. 
Sóvágó László, Máté Lajos, Dede Ernő, Dr. Papp Jenő) mellett 
elfogadta, az előterjesztést 17 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, 
Dr. Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő) szavazat és 1 tartózkodás (Dr. Sóvágó 
László) mellett elfogadta és a következő határozatot hozta:  
 
 112/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

a.) Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Gönczy Pál u. 6-8. szám alatti üresen álló szolgálati 
lakást, szociális bérlakássá átminősíti. 
 
b.) Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete hozzájárulását adja ahhoz, hogy a Hajdúszoboszló 
Gönczy Pál u. 6-8 szám alatti lakás határozatlan időtartamra  
 
Kovács Jánosné és gyermeke Nagy Béla Hajdúszoboszló, 
Hőforrás u. 3. szám  alatti bérlők részére kiutalásra kerüljön. 
 
c.) Hajdúszoboszló város Önkormányzatának Képviselő-
testülete hozzájárulását adja ahhoz, hogy Hajdúszoboszló, 
Szilfákalja 31/c. fsz. 3 sz. alatti lakás 
 
Szalai Gábor, Szalai Gáborné és Szalai György 
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Hajdúszoboszló, Hőforrás u. 3. szám alatti bérlők részére 
határozatlan időtartamra kiutalásra kerüljön. 
 
d.) Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete hozzájárulását adja ahhoz, hogy a bérlők kiköltözését 
követően a Hőforrás u. 3. szám alatti ingatlanon lévő épületek 
lebontásra kerüljenek. A bontás költsége a polgármesteri hivatalt 
terheli. 
Az ingatlan értékesítését követően befolyt pénzösszeget az 
önkormányzat a szociális bérlakások számának növelésére 
használja fel.  
 
Határidő: folyamatos, illetve 2008. december 31.  
Felelős:   jegyző 
      VgZrt vezérigazgató 

 

Negyedik napirend:  

 
Erdei Gyula: Az oktatási bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
egyhangúlag támogatta.  
 
A képviselő-testület 18 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) szavazat mellett, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta az előterjesztést és a 
következő határozatot hozta:  
 
 113/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat  
 

Hajdúszoboszló Város Képviselő-testülete az 1993. évi LXXIX. tv. 
102. § (2) f) pontjában meghatározott jogkörében eljárva 
jóváhagyja a Bocskai István Szakképző Iskola (Hajdúszoboszló, 
József A. u. 25.) minőségirányítási programját. 
 
Határidő: 2008. május 31, illetve folyamatos 
Felelős:   jegyző 

 

Ötödik napirend:  

 
Erdei Gyula: Az oktatási bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
egyhangúlag támogatta.  
 
A képviselő-testület 18 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) szavazat mellett, 
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tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta az előterjesztést és a 
következő határozatot hozta:  
 
 114/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

Hajdúszoboszló Város Képviselő-testülete a közoktatásról szóló 
1993. évi LXXIX. tv. 102. § (2) a pontjában meghatározott 
jogkörében eljárva jóváhagyja, az Egyesített Óvodai Intézmény, a 
Bocskai István Szakképző Iskola és a Zichy Géza Zeneiskola- 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény alapító okiratát az 
előterjesztésben szereplő módosításokkal. 
 
Határidő:  2008. május 31. 
Felelős: jegyző 

 

Hatodik napirend:  

 
Szandai Kázmér: A pénzügyi, gazdasági bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és egyhangúlag támogatta.  
 
A képviselő-testület 18 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) szavazat mellett, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta az előterjesztést és a 
következő határozatot hozta:  
 
 115/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
mellékelt összegzés szerint elfogadja az Önkormányzat 2007. évi 
közbeszerzéseire vonatkozó éves statisztikai összegzést. 
 
Határidő:  2008. május 31. 
Felelős: polgármester 

 

Hetedik napirend:  

 

A,  
 
Szandai Kázmér: A pénzügyi, gazdasági bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és egyhangúlag támogatta.  
 
Marosi György Csongor: Az ügyrendi, igazgatási, jogi bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést és támogatta.  
 
A képviselő-testület az előterjesztést 12 igen (Nagy Bálint, Máté Lajos, 
Radácsi Gusztáv, Kanizsay Béla, Erdei Gyula, Váradi Ferenc, Harsányi 
István, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, Dede Ernő, 
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Dr. Sóvágó László) szavazat és 6 tartózkodás (Kocsis Róbert, Dr. Rácz 
Tiborné, Dr. Papp Jenő, Majoros Petronella, Szandai Kázmér, Örvendi 
László) mellett elfogadta és a következő határozatot hozta:  
 
 116/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
jegyző tájékoztatóját a Hajdúszoboszlói Cigány Kisebbségi 
Önkormányzat törvényes működéséről tudomásul veszi. 
 
Határidő: - 
Felelős:   - 

 

B,   
 
Marosi György Csongor: Ügyrendi javaslata, hogy kerüljön le 
napirendről ez az előterjesztés, következő ülésen lesz napirenden.  
 
Szandai Kázmér: A pénzügyi, gazdasági bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és egyhangúlag támogatta, hogy a következő ülésre 
kerüljön vissza, mivel összeget nem tartalmaz.  
 

C,  
 
Szandai Kázmér: A pénzügyi, gazdasági bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és egyhangúlag támogatta.  
 
Dr. Rácz Tiborné: Az egészségügyi, szociális bizottság megtárgyalta 
az előterjesztést és egyhangúlag támogatta.  
 
Marosi György Csongor: Az ügyrendi, igazgatási, jogi bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést és támogatta.  
 
A képviselő-testület az előterjesztést 17 igen (Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) szavazat és 1 
tartózkodás (Kocsis Róbert) mellett elfogadta és a következő 
határozatot hozta:  
 
 117/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Hajdúszoboszlói Cigány Kisebbségi Önkormányzat 
magánszemély tulajdonában álló lakás felújításához anyagi 
támogatás nyújtására vonatkozó kérelmét nem tudja teljesíteni, 
mivel azt a jogszabályok nem teszik lehetővé. 
 
Határidő: azonnal 
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Felelős:   jegyző 
 
 

Nyolcadik napirend:  

 
Szandai Kázmér: A pénzügyi, gazdasági bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést és támogatta azt.  
 
A képviselő-testület 17 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Harsányi István, Szandai Kázmér, 
Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, Dede Ernő, Dr. 
Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) és 1 nem (Váradi Ferenc) szavazat 
mellett elfogadta az előterjesztést és a következő határozatot hozta:  
 
 118/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 
térségi kerékpárút hálózat  kül-, és belterületi  (Nagyhegyes – 
Hajdúszoboszló közötti szakasz és a Hajdúszoboszló, Ady Endre 
utca és a József Attila utca közötti szakasz ) szakaszának 
elkészült engedélyes tervei szakhatóságokkal és közmű 
szolgáltatókkal, valamint a hatósági engedélyeztetéssel felmerülő 
feladatainak ellátásával - sokszorosítási és eljárási díjak 
viselésével egyidejűleg - a Prokat Mérnöki Iroda Kft.-t ( 4032 
Debrecen, Tessedik Sámuel u. 1.) bízza meg. 
A felmerülő költségeket a két önkormányzat az alábbiak szerint 
viseli: 
 

Megnevezés Nagyhegyes 
Önkormányzat 

Hajdúszoboszl
ó 

Önkormányzat 

Összesen 

Külterületi kerékpárút 
hálózat  

3,2 km 4,7 km 7.9 km 

Belterületi kerékpárút 
hálózat 

-  1,2 km  1,2 km 

Összes nyomvonalhossz 3,2 km 5,9 km 9,1 km 

Összes terv-engedélyezési 
költség 

1.318.680,-Ft 2.431.320,-Ft 3.750.000,-
Ft 

 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatára eső költséghányadot a 
Képviselő-testület a 2008. évi városi költségvetés beruházási (14. 
sz. melléklet) táblázatában található „Térségi kerékpárút 
fejlesztés” feladaton rendelkezésre álló forrásból biztosítja.  
Nagyhegyes Község Önkormányzata egyetértését követően 
Hajdúszoboszló Város Önkormányzata felhatalmazza a 
polgármestert a vállalkozási szerződés aláírására. 
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Az engedélyeztetés végső dátuma a szerződéskötéstől számított 
60 napon belül. 
Kerékpárút hálózat fejlesztésre kiírt pályázat esetén a Képviselő-
testület külön előterjesztés alapján dönt a konkrét fejlesztésről.  
 
Határidő: 2008. július 31., illetve pályázati kiírástól függően 
Felelős:  jegyző 
 
 

 

Kilencedik napirend:  

 
Erdei Gyula: Az oktatási bizottság megtárgyalta az előterjesztést és 
egyhangúlag támogatta.  
 
A képviselő-testület 18 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) szavazat mellett, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta az előterjesztést és a 
következő határozatot hozta:  
 
 119/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
általános iskolai beiratkozásról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.  
 
Határidő: - 
Felelős:  - 
 

Tizedik napirend:  

 
Váradi Ferenc: Kérdést tett fel, melyre Dr. Vincze Ferenc válaszolt.  
 
A képviselő-testület 18 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Kanizsay 
Béla, Erdei Gyula, Örvendi László, Váradi Ferenc, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Tarcsi András, Marosi György Csongor, 
Dede Ernő, Dr. Papp Jenő, Dr. Sóvágó László) szavazat mellett, 
tartózkodás és ellenszavazat nélkül a két képviselő-testületi ülés közötti 
eseményekről szóló tájékoztatót tudomásul vette.   
 

Tizenegyedik napirend:  

 

A,  
 
Váradi Ferenc: Kérdést tett fel, melyre Dr. Vincze Ferenc válaszolt. 
Elfogadja belterületi kerékpárút tervezéssel kapcsolatos kérdésére 
kapott választ. 
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B,  
 
Váradi Ferenc: Elfogadja légi marketing elszámolásával kapcsolatos 
kérdésére kapott választ.  
 

C,  
 
Szandai Kázmér: Elfogadja tüdőszűrés lebonyolításával kapcsolatos 
kérdésére kapott választ.  
 

D,  
 
Majoros Petronella: Elfogadja kullancs elleni védekezéssel 
kapcsolatos interpellációjára kapott választ.  
 
Vágó Zsolt: Elfogadja kullancs elleni védekezéssel kapcsolatos 
interpellációjára kapott választ.  
 

E,  
 
Marosi György Csongor: Elfogadja köztéri pad áthelyezésével 
kapcsolatos interpellációjára kapott választ azzal a kiegészítéssel, hogy 
a fajátszótér átadása után megvizsgálják annak lehetőségét, hogy a 
zöldterületben egy pad elhelyezésre kerüljön.  
 

F,  
 
Vágó Zsolt: Nem fogadja el a Csatornakerti dűlő utak javításával 
kapcsolatos interpellációjára kapott választ.  
 
A képviselő-testület az interpellációra adott választ 8 igen (Kocsis 
Róbert, Dr. Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Dr. Papp Jenő, Harsányi István, 
Szandai Kázmér, Dede Ernő, Örvendi László), 3 nem (Váradi Ferenc, 
Erdei Gyula, Vágó Zsolt) és 6 tartózkodás (Majoros Petronella, Radácsi 
Gusztáv, Kanizsay Béla, Máté Lajos, Marosi György Csongor, Dr. 
Sóvágó László) mellett nem fogadta el és a következő határozatot 
hozta:  
 
 120/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
nem fogadja el Vágó Zsolt képviselő úr Csatornakerti dűlő utak 
javításával kapcsolatos interpellációjára adott választ. Az 
interpellációval érintett kérdés kivizsgálásával megbízza a 
városfejlesztési, műszaki bizottságot és az ügyrendi, igazgatási, 
jogi bizottságot. A városfejlesztési, műszaki bizottság adjon 
választ az elvégzett munka műszaki megfelelőségére, az 
ügyrendi, igazgatási, jogi bizottság pedig vizsgálja annak 
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jogszerűségét. A vizsgálat eredményéről tájékoztassák a 
képviselő-testületet.  
 
Határidő: 2008. június 30.  
Felelős:   bizottsági elnökök, jegyző  

 
 
 
 

Tizenkettedik napirend:  

 
Váradi Ferenc: Jegyző Úr véleményével nem ért egyet. Nem kellett 
volna állást foglalni ebben az ügyben és kérni, hogy ne vegye 
napirendre a testület az indítványt. Javasolja, hogy legyen 
megpályáztatva a bérbeadás.  
 
Dr. Vincze Ferenc: Azért kérte, hogy ne vegye napirendre a testület az 
indítványt, mivel a városközpont rehabilitációs pályázat végeredményét 
meg kellene várni, addig nem célszerű pályázatot kiírni az 
üzemeltetésre.  
 
Nagy Bálint: Egyetért Váradi képviselő úrral. A legutóbbi indítványt ő is 
aláírta és 8 nappal a testületi ülést megelőzően nyújtották be, akkor 
azért nem került napirendre. Most azonban betartották a határidőt. 
Novemberben interpellált a mozival kapcsolatban. Ezt követően a 
kulturális bizottság tárgyalt a mozi ügyében, ezután tudta csak meg, 
hogy a határozatlan idejű üzemeltetési szerződést meghosszabbították 
a bérlővel. Több aggálya is van, amiket leírt polgármester úrhoz és 
jegyző úrhoz címzett levelében.  
 
A képviselő-testület 10 igen (Kocsis Róbert, Majoros Petronella, Dr. 
Rácz Tiborné, Nagy Bálint, Marosi György Csongor, Váradi Ferenc, 
Harsányi István, Szandai Kázmér, Vágó Zsolt, Örvendi László) 
szavazat és 7 tartózkodás (Máté Lajos, Radácsi Gusztáv, Dede Ernő, 
Dr. Sóvágó László, Tarcsi András, Kanizsay Béla, Dr. Papp Jenő) 
mellett a következő határozatot hozta:  
 
 121/2008. (V. 15.) Képviselő-testületi határozat 
 

Hajdúszoboszló Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 8 
napon belül új pályázatot ír ki 30 napos benyújtási határidővel a 
Bocskai Filmszínház és kertmozi üzemeltetésére. A pályázatok 
szakmai értékelésével a Kulturális és Sport Bizottságot bízza meg, 
jogszabályi feltételeinek vizsgálatával pedig az Ügyrendi, 
Igazgatási, Jogi Bizottságot.  
 
Határidő: 2008. május 23., illetve folyamatos  
Felelős:   jegyző  
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Kérdések:  
 
Kocsis Róbert: Főmérnök Asszonyhoz intézi kérdését. A héten 
eljuttatott hozzá egy levelet, amely a Luther utcai játszótér egyik 
játékának biztonságával kapcsolatos lakossági bejelentéssel 
foglalkozik. Mikorra várható erre írásbeli válasz?  
 
Szilágyiné Pál Gyöngyi: Több pályázatot kellett a mai napon beadni, 
ezért nem sikerült még választ adni, illetve meg kell keresni a 
játékelemet forgalmazó céget, tőlük is függ az írásbeli válaszadás 
időpontja. A levelet tegnap délután kapta.  
 
Erdei Gyula: Jegyző Úrhoz intézi kérdését. Mikorra fejezi be a Lovas 
utca sarkán található telek rendbetételét a tulajdonosa? Másfél hónapja 
interpellált az ügyben. A fű változatlanul nincs levágva, a gallyak a 
kerítésen túlnyúlnak.  
 
Dr. Vincze Ferenc: Írásban ad választ a kérdésre.  
 

Interpellációk:  
 
Erdei Gyula: Jegyző Úrhoz intézi interpellációit. A Lovas utcai telekkel 
kapcsolatosan kéri, hogy állapítsanak meg a tulajdonos számára egy 
határidőt, ameddig el kell végeznie a telek rendbetételét. Amennyiben 
ez nem történik meg, akkor az önkormányzat végeztesse el a 
munkálatokat és ennek költségét a tulajdonossal fizettesse meg. Másik 
interpellációjában kéri Jegyző Urat, tájékoztassa arról, hogyan 
ellenőrzik az állattartási rendelet végrehajtását.   
 
Dr. Vincze Ferenc: Írásban ad választ az interpellációkra.  
 
Váradi Ferenc: Jegyző Úrhoz intézi interpellációját. Mikor kezdődik el 
az utcák, lakások házszámozása? Több ház is található azonos 
házszámmal, illetve duplán számozva.  
 
Dr. Vincze Ferenc: Folyamatban van a házszámozás rendbetétele, a 
vendégellenőrök is hagynak felszólítást azokban a házakban, ahol 
nincs házszámtábla. Az utcanév-táblák rendbetételére pályázat lesz 
benyújtva, ez folyamatban van.   
 
Marosi György Csongor: Első interpellációját Jegyző Úrhoz intézi. Az 
Újvárosi utcáról többen megkeresték, hogy mikor lesz az állattartási 
rendelet érvényre juttatva? Másik interpellációját Főmérnök Asszonyhoz 
intézi. Sürgősen meg kell oldani a kereszteződésekben található 
sövények levágását, mert nagyon balesetveszélyesek.  
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Bejelentések:  

 
Marosi György Csongor: Az ügyrendi, igazgatási, jogi bizottság az idei 
évben is meghirdette a Civil Alapot, melyre május 31-ig van lehetőség 
pályázni a civil szervezeteknek.  
 
Dr. Vincze Ferenc: Kitüntetési javaslatokat bármely választópolgár 
tehet június 15-ig polgármester úrhoz eljuttatva.  
 
Váradi Ferenc: Május 1-től a gyógyszertári alvó ügyelet megvalósult.  
 
A képviselő-testület 15.15 órakor zárt ülésen folytatta munkáját.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 

 
 Dr.Sóvágó László              Dr.Vincze Ferenc 
            polgármester                                                       jegyző 

 
 

 


